2013温州海外置业展合约书   2013 Wenzhou Overseas Real Estate Investment Exhibition Agreement
时间：2013年-9月6-8日     Date: September 6th-8th, 2013  
      地点：温州瑞安体育中心      Venue: Renan Gym Center Wenzhou 
	参展单位名称Exhibiting Company Name：

	参展项目名称Project Name:              
	项目所属国家Country：

	联系人Contact Person：
	电话Tel：

	电子邮件信箱 Email Address:

	订购展位Booth Order
	面积：     平米     RMB          元人民币（展位含搭建费用）。 

Size：       square meters 
Price:  USD       （including the construction fee）.

	美元账户USD account information:
收款单位: 温州世联展览有限公司
开户银行: 中国工商银行温州分行营业部
帐    号: 1203 2020 0904 5552 186
Account Name: Wenzhou Shilian Exhibition Co., Ltd. 

Bank Name: Industrial and Commercial Bank of China(ICBC), WENZHOU CITY Branch
Account Number:1203 2020 0904 5552 186
SWIFT CODE: ICBKCNBJWZU
Beneficiary Address: Room 304, 4th floor, No. 428 Wenzhou Dadao, Puzhoujie, Longwanqu, Wenzhou, Zhejiang, P.R.China


1、 参展展位，未经组委会同意不得转租或合租。
The exhibition booth can not be sublet or rented to a third party without the agreement from the Organizing Committee.
2.参展单位签订本合约书后三日内付清全部款项，否则申请无效，展位不再保留。
Within three days after signing this agreement, the exhibiting company should pay the full amount booth price, otherwise the application is invalid, and the booth is no longer retained.
3.由于自然因素、不可抗力、政府当局的法令或其它不可抗拒的因素，而导致展会取消或者调整时间，参展商无权取消合同或要求赔偿。
If there is any natural factors, force majeure, Administration Act or other unavoildable circumstances that led to the show to be cancelled or the show dates adjusted, the exhibitor has no right to cancel the contract or to claim back the exhibiting payment.
4.本协议自双方授权代表签字盖章之后生效，即为参展合同，具有法律效力，同时传真件或电子邮件也将视为正式合同具有法律效力。
This agreement shall take effect as the exhibition contract with the force of law after the two parties’ authorized representative signs and seals the agreement. The faxed or emailed copy of the signed agreement will be treated as the formal contract with legal effect.
Exhibitor:                                      Organizer: ______________     
Signature & Stamp:                              Signature & Stamp:                  

Date:                                          Date: __________________     
                                          Contact: Freena Xiangjing Wang

                                          Email:  freena_c21@yahoo.com
                                          Mobile: 86-13801087331
